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 ZÁPIS 
z 15. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 25. září 2013 

__________________________________________________________________________________ 

 

 

Přítomni: viz prezenční listina 
 
Návrh programu jednání: 

1. Zahájení 
2. Jmenování zapisovatele a sčitatele 
3. Určení ověřovatelů zápisu 
4. Schválení programu jednání 
5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
6. Rozpočtové opatření č. 9/2013 
7. Rozpočtové opatření č. 10/2013 
8. Rozpočtové opatření č. 11/2013 
9. Rozpočtové opatření č. 12/2013 
10. Smlouva o budoucí smlouvě darovací s JMK ev. č. BS-2013-17 
11. Kupní smlouva č. KS-2013-06 – část pozemku p.č. 2224 v k.ú. Šlapanice u Brna 
12. Kupní smlouva č. KS-2013-07 – pozemky p.č. 2942/1 a p.č. 2943/82 v k.ú. 

Šlapanice u Brna 
13. Dohoda o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy č. BS-013-20 
14. Zrušení pozice uvolněného místostarosty 
15. Kontrola členství, fungování Města Šlapanice ve Sdružení průmyslová zóna 

Šlapanice (dále SPZŠ) a hospodaření se svěřeným majetkem kontrolním a 
finančním výborem ZM Šlapanice 

16. Informace z výborů 
17. Informace ST, MS, TAJ 
18. Diskuse členů ZM a občanů 
19. Závěr 

 
  
ad 1. Zahájení 
ST zahájil 15. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 16:06 hodin a přivítal 
přítomné zastupitele a občany. Dále konstatoval, že v kinosále je přítomno 18 členů 
zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluvili se paní Jiřina Burianová, 
Ivan Vavro a Mgr. Aleš Charvát.    
Mgr. Trněná oznámila nahrávání průběhu zasedání. 
Ing. Řezníčková oznámila nahrávání audiozáznamu pro soukromé účely. 
Ing. Střechovský upozornil, že pokud bude nahrávána jeho osoba, trvá na zveřejnění 
celého průběhu zasedání. 
ST též požaduje zveřejnění celého průběhu zasedání v případě, že bude nahrávána jeho 
osoba. 
Zápis ze 14. zasedání zastupitelstva města byl ověřen ověřovateli a rozeslán členům 
zastupitelstva.  
p. Karásek  - podal písemnou připomínku k zápisu č. 13 k bodu č. 19 programu jednání, kde 
vypadl jeho dotaz, který žádal zaprotokolovat.  
ST – přečetl doslovný přepis dotazu pana Karáska a odpovědi starosty ze 13. zasedání 
zastupitelstva města: 
„V bodě ad 19. Snížení energetické náročnosti ZŠ – zadávací dokumentace, jsem žádal o 
zaprotokolování odpovědi a otázky.  
Otázka zněla: byla uzavřena předběžná ústní dohoda s firmou Komfort a.s., IČ: 25524 241, 
že se stane vítězem výběrového řízení zmíněné akce? Ano nebo Ne“? 
Odpověď pana starosty: Ne.“ 
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Doslovný přepis zní: 
Aleš Karásek: 
Já bych měl dotaz na vedení města, který bych chtěl zaprotokolovat a stejně tak odpověď. Mohl bych 
se zeptat, zda existuje nějaká předběžná ústní dohoda o tom, že vítězem výběrového řízení na tuto 
stavbu bude firma Komfort, a.s., IČO 255 24 241? Děkuji. 
Starosta: 
Ne.  
Aleš Karásek: 
Děkuji. 
Starosta: 
Existuje jenom klasické výběrové řízení, dokonce dvoukolové, podrobně jsme to tady minule probírali 
a já jenom zopakuji, že v prvním kole se bude hodnotit kvalifikace uchazečů, víme proč, a ve druhém 
kole se bude hodnotit, tedy soutěžní podmínky, kterými jsou výše ceny soutěžní a potom zase 
s ohledem na kvalitu jsou tedy sofistikovanější systém – záruky za provedené práce. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje, že námitka zastupitele Aleše Karáska je důvodná. 
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
Připomínka pana Karáska je tedy důvodná a bude přílohou zápisu ze 13. zasedání ZM. 
 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou Bc. Milada Cvrková, DiS.  

 

 

 
ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
ST –  za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: Jana Jachymiáková a Ing. Ivo Kouřil. Oba  
ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.  
Ing. Pernica požádal o doplnění jednoho  ověřovatele z řad opozice. 
ST – dle zákona o obcích má právo určovat ověřovatele; z důvodu neoprávněných 
požadavků opoziční zastupitelky na obsah zápisu volí ověřovatele dle svého uvážení.  
 
 
 
ad 4. Schválení programu jednání 
ST – přečetl program jednání dle zaslané pozvánky s tím, že navrhuje vložení bodu 9.A 
Použití finančních prostředků na předfinancování a spolufinancování investičních 
projektů za bod č. 9 programu jednání.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program jednání dle zaslané pozvánky včetně vloženého bodu 9.A 
Použití finančních prostředků na předfinancování a spolufinancování investičních 
projektů  . 
Hlasování: 16 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI  
Návrh byl přijat. 
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ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
ST -  úkoly nebyly uloženy, dotazy byly zodpovězeny přímo na jednání nebo odeslány 
písemně. 
Mgr.Trněná – nesouhlasí s předáváním dopisů přímo před zasedáním zastupitelstva. Proto 
odmítla převzít dopis. Urgovala odpovědi na svoje předchozí dotazy: 

1. proč RM vybrala ředitele ZŠ Mgr. Skočovského 
2. proč zpracování územního plánu je trojnásobně dražší než doporučení České komory 

architektů 
3. neobdržela výsledky analýzy skládkové vody, roční zprávu o monitoringu skládky, 

informaci o tom, jak se měří voda ve skládce  
ST – odpovědi byly odeslány Mgr. Trněné, ale zřejmě neodpovídaly jejím představám. Dále 
ST zopakoval, že Rada města není vázána výběrovou komisí, je to doporučující orgán; bylo 
postupováno dle zákona. Následně přečetl text dopisu, určeného Mgr. Trněné (viz příloha č. 
1) a požádal o zaprotokolování. 
 
ad dotaz č. 2: 
Cena za územní plán je dle propočtu ceníku českých architektů, nebyly k tomu žádné 
námitky. Odpověď bude odeslána později. Část územního plánu nebyla uhrazena až 
dodnes.  
MSN – odpověď Mgr. Trněné byla odeslána e-mailem 8. 7. 2013 včetně přílohy; bude 
odesláno ještě jednou. 
Ing. Řezníčková – na červnovém zasedání vznesla dotaz na všechny zastupitele ohledně 
stánku v parku (cena za pronájem zastavené plochy je nižší než cena volného 
prostranství?). 
MSH – vysvětlil problém; bylo revokováno na další schůzi RM. 
 
 
 
ad 6. Rozpočtové opatření č. 9/2013 
ST – v krátkosti shrnul podstatu rozpočtového opatření.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 9 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši 518 200 Kč  v rozsahu bodů 1) až 3). 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 5 SE ZDRŽELO   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 7. Rozpočtové opatření č. 10/2013 
ST – v neinvestičních příjmech se jedná o dotaci na provoz Seniorbusu. 
V diskusi vystoupili: Ing. Řezníčková, Ing. Mrkvica, ST. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 10 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši 500 000 Kč  v rozsahu bodů 1) až 2). 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 4 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 8. Rozpočtové opatření č. 11/2013 
ST – v neinvestičních příjmech se jedná o přijaté transfery ze státního rozpočtu na výkon 
pěstounské péče. 
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 11 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši o 8 000 Kč  v rozsahu bodů 1) až 2). 
Hlasování: 16 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
 
ad 9. Rozpočtové opatření č. 12/2013 
ST – v neinvestičních příjmech jde především o přijaté transfery ze státního rozpočtu a od 
krajů a dále o poplatky za uložení odpadu. V investičních příjmech se jedná o dotace z EU a 
státního rozpočtu na územní plán. 
V diskusi vystoupili: Mgr. Trněná, Ing. Slaný, MSN. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 12 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši o 3 216 200 Kč  v rozsahu bodů 1) až 4). 
ZM schvaluje změnu závazného ukazatele č. 1 – zvýšení Neinvestičního příspěvku MŠ 
Zahrádka z 1 235 000 Kč na 1 257 000 Kč a odpisů z 385 000 Kč na 407 000 Kč. 
Hlasování: 11 PRO – 0 PROTI – 7 SE ZDRŽELO   
Návrh byl přijat. 
O zaprotokolování požádali a zdrželi se hlasování: Ing. Řezníčková, Ing. Mrkvica. 
 
 
 
ad 9A. Použití finančních prostředků na předfinancování a spolufinancování 
investičních projektů 
ST – v průběhu loňského a letošního roku připravil tým pracovníků investiční projekty, které 
jsou předmětem tohoto bodu a na které město požádalo o dotaci z Regionálního operačního 
programu Jihovýchod a tyto dotace byly získány:  

- Revitalizace návsi v Bedřichovicích – Bedřichovice nad Temží 
- Víceúčelový atletický areál ZŠ Šlapanice 
- Šlapanice, klidová zóna – nábřeží Říčky. 

Projekt „Revitalizace návsi v Bedřichovicích – Bedřichovice nad Temží“ - jedná se o úpravu 
před kulturním domem; bylo využito partnerství Bedřichovic a londýnského uměleckého 
prostředí světoznámé galerie Tate Modern; projekt vzbudil velký mediální ohlas i v Londýně. 
Projekt  „Víceúčelový atletický areál ZŠ Šlapanice“ je v souladu s dlouhodobou koncepcí 
postupné rekonstrukce revitalizace celého areálu a prostranství, hřiště bude nutno celé 
odvodnit. Při kontrole měření byl zjištěn pohyb u 18 sloupků této budovy o 1 až 3 cm v době 
od června do prosince loňského roku. Součástí atletického areálu je tartanový ovál a plné 
vybavení pro desetiboj, případně další činnosti. 
Projekt „Šlapanice, klidová zóna – nábřeží Říčky“ – jde o celkovou úpravu levobřežní části 
Říčky mezi ulicemi Brněnská a Čechova; budou zde lavičky, dětské herní prvky a umělecká 
díla – plastiky.  
V rozpravě vystoupili: Ing. Pernica, Mgr. Trněná, p. Karásek. 
Mgr. Trněná navrhuje, aby se hlasovalo samostatně o jednotlivých investičních akcích. 
 
Protinávrh Mgr. Trněné: 
ZM schvaluje, aby se hlasovalo samostatně o jednotlivých investičních projektech.   
Hlasování: 9 PRO – 0 PROTI – 9 SE ZDRŽELO 
Protinávrh nebyl přijat. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje předfinancování (do doby obdržení dotace) a spolufinancování projektů 
města v těchto částkách: 
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„Revitalizace návsi v Bedřichovicích – Bedřichovice nad Temží“, reg. číslo: 
CZ.1.11/3.2.00/35.01447“ 

 celkové způsobilé výdaje projektu: 9.912.980 Kč 

 částka spolufinancování z ROP Jihovýchod: 6.939.086 Kč 

 spolufinancování města Šlapanice: 2.973.894 Kč + krytí nezpůsobilých výdajů 
projektu 

„Víceúčelový atletický areál ZŠ Šlapanice“, reg. číslo: CZ.1.11/3.2.00/35.01426 

 celkové způsobilé výdaje projektu: 15.103.134,78 Kč 

 částka spolufinancování z ROP Jihovýchod: 10.572.194 Kč 

 spolufinancování města Šlapanice: 4.530.940,78 Kč + krytí nezpůsobilých 
výdajů projektu 

„Šlapanice, klidová zóna – nábřeží Říčky“, reg. číslo: CZ.1.11/3.2.00/35.01449 

 celkové způsobilé výdaje projektu: 2.802.609 Kč 

 částka spolufinancování z ROP Jihovýchod: 1.961.826 Kč 

 spolufinancování města Šlapanice: 840.783 Kč + krytí nezpůsobilých výdajů 
projektu. 

Hlasování: 12 PRO – 0 PROTI – 6 SE ZDRŽELO 
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádali: 
PRO hlasoval p. Zycháček 
ZDRŽEL SE hlasoval p. Karásek. 
 
 
 
ad 10. Smlouva o budoucí smlouvě darovací s JMK ev. č. BS-2013-17 
MSH – jedná se o již dříve schválený převod krajské komunikace č. III/4172 (ulice Palackého 
– propojka místních komunikací) do kategorie místních komunikací a současně do vlastnictví 
a správy města Šlapanice. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě darovací ev. č. BS-2013-17 
s Jihomoravským krajem, Žerotínovo nám. 3/5, 601 82  Brno, IČ 70888337 o převodu 
krajské komunikace č. III/4172 do kategorie  místních komunikací a současně do 
vlastnictví a správy města Šlapanice.  
Hlasování: 16 PRO – 2 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 11. Kupní smlouva  č. KS-2013-06 – část pozemku p. č. 2224 v k.ú. Šlapanice u Brna 
MSH – jedná se o prodej části pozemku z vlastnictví města do vlastnictví kupujícího. Cena 
byla stanovena znaleckým posudkem. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2013-06 na prodej části pozemku p.č. 2224, 
oddělené geometrickým plánem číslo 2736-98/2013 jako nový pozemek p.č. 2224/2, o 
výměře 82 m², vše v k.ú. Šlapanice u Brna, a to z vlastnictví města Šlapanice do 
vlastnictví kupujícího.  Kupní cena ve výši 35.350 Kč byla stanovena znaleckým 
posudkem. 
Hlasování: 15 PRO – 0 PROTI – 3 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
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ad 12. Kupní smlouva č. KS-2013-07 – pozemky p.č. 2942/1 a p.č. 2943/82 v k.ú. 
Šlapanice u Brna 
MSH – v souvislosti s plánovaným zpevněním a rozšířením dnešní polní cesty ze Šlapanic 
do Ponětovic je zapotřebí majetkoprávní vypořádání pozemků, dotčených touto akcí. Kupní 
cena byla stanovena dohodou smluvních stran. 
V diskusi vystoupili: Ing. Pernica, MSH, ST. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2013-07 na prodej nemovitostí – pozemků p.č. 
2941/1, o výměře 661 m² a p.č. 2943/82, o výměře 1 311 m², oba v k.ú. Šlapanice u 
Brna, z vlastnictví prodávajícího do vlastnictví města Šlapanice. Kupní cena ve výši 38 
Kč/m² byla stanovena dohodou smluvních stran. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 13. Dohoda o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy č. DOH-2013-24 
a Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy č. BS-2013-20 
MSH – důvodem ukončení smlouvy je změna bydliště. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dohodu o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy č. DOH-
2013-24, uzavřenou s prodávajícím. 
ZM schvaluje Smlouvu o uzavření budoucí kupní smlouvy č. BS-2013-20 s 
prodávajícím  ke dni 27.09.2012. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 14. Zrušení pozice uvolněného místostarosty 
ST předává slovo zastupitelce Mgr. Trněné, která je předkladatelkou jednacího bodu. Ta 
pak předala slovo Ing. Pernicovi, který přečetl podrobné odůvodnění k jejich návrhu na 
zrušení pozice uvolněného místostarosty. Důvodem těchto úsporných opatření je dle jejich 
názoru neustálý nedostatek finančních prostředků. Dále se domnívají, že místostarosta 
pobírá neoprávněně tuto odměnu, neboť není dlouhodobě uvolněn ze svého zaměstnání a 
nemůže se plně věnovat činnosti pro obec. Navrhují kontrolnímu výboru prověření případné 
vzniklé škody.  
V diskusi vystoupili: Ing. Mrkvica, MSH, ST, p. Zycháček, Ing. Pernica, MSN, Ing. 
Střechovský, Mgr. Trněná, Mgr. Hanáková, pí Jachymiáková. 
 
Ing. Řezníčková odešla v 17:45 hodin z jednacího sálu. Přítomno 17 zastupitelů. 
 
Návrh usnesení: 
ZM ruší s okamžitou platností post uvolněného místostarosty.  
ZM pověřuje kontrolní výbor šetřením, zda městu vznikla škoda v souvislosti s faktem, 
že MS Novák pobíral od obce odměnu jako uvolněný zastupitel, i když ze svého 
zaměstnání uvolněn nebyl. 
Hlasování: 6 PRO – 7 PROTI – 4 SE ZDRŽELI   
Návrh nebyl přijat. 
O zaprotokolování požádali a hlasovali: 
PRO – Ing. Pernica, Mgr. Trněná, RNDr. Tesařík, p. Karásek 
PROTI – p. Zycháček, Ing. arch. Klaška, Ing. Kouřil, pí Jachymiáková, Ing. Střechovský 
 
V 17:55 hodin se vrátila do jednacího sálu Ing. Řezníčková, přítomno 18 zastupitelů. 
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ad 15. Kontrola členství, fungování Města Šlapanice ve Sdružení průmyslová zóna 
Šlapanice (dále SPZŠ) a hospodaření se svěřeným majetkem kontrolním a finančním 
výborem ZM Šlapanice 
Mgr. Trněná, která je předkladatelkou jednacího bodu, přečetla podrobné odůvodnění 
předkládaného bodu.  Město Šlapanice je členem Sdružení průmyslová zóna Šlapanice od 
roku 2005 s pozemky města o rozloze 13 ha. Zástupcem města ve sdružení je Ing. 
Střechovský, který je současným zastupitelem.  Předsedou sdružení je Ing. Hrabálek, 
tajemník úřadu. Za celé toto volební období neobdrželi zastupitelé žádnou zprávu o činnosti 
či o konání valné hromady.   Proto navrhují, aby zastupitelstvo odsouhlasilo pověření 
kontrolního a finančního výboru prověřením okolností a podmínek fungování města 
Šlapanice jako člena SPZŠ, jak je ochráněn majetek města, zda jsou závazky města, 
vyplývající z přístupové smlouvy (např. závazek města ke směně pozemků v článku 
V přístupové smlouvy) v souladu s platnou legislativou a návazně, aby posoudily účelnost 
setrvání města v SPZ, aby vyhodnotily činnost/nečinnost zástupce města v SPZŠ.  
Přílohou předkládaného bodu byla kopie Přístupové smlouvy mezi Městem Šlapanice a 
SPZŠ a Stanovy SPZŠ. 
V diskusi vystoupili: Ing. Střechovský, p. Zycháček, Ing, Pernica, ST. 
 
Pozn.: dle jednacího řádu po dvouhodinovém jednání následuje přestávka. 
 
ST vyzval k hlasování, zda se bude pokračovat v projednávaném bodu či se jednání přeruší. 
Hlasování: 16 pro – 2 proti – 0 se zdržel 
Návrh byl přijat. Bude se pokračovat v projednávání bodu č. 15. 
 
Ing. Pernica požadoval předložení dodatku. Ing. Střechovský přiznal, že jej nemá, proto se 
obrátil Ing. Pernica na ST s dotazem, zda jej má město a zda může být tento dodatek 
předložen na příštím zasedání ZM.  
ST slíbil prověření existence dodatku a jeho předložení na příštím ZM. 
 
Návrh usnesení: 
ZM pověřuje kontrolní výbor provedením kontroly, zda podmínky a závazky Města 
Šlapanice, vyplývající z členství ve Sdružení průmyslová zóna Šlapanice jsou 
v souladu s platnou legislativou a se stanovami SPZŠ a podáním zprávy ZM o 
výsledcích kontroly, včetně navržení případných opatření k nápravě při zjištění 
nedostatků.  
ZM pověřuje finanční výbor provedením kontroly hospodaření města Šlapanice se 
svěřeným majetkem, konkrétně s pozemky uvedenými v přístupové smlouvě mezi 
městem a SPZŠ na základě smluv, uzavřených mezi městem a SPZŠ. 
Hlasování: 8 PRO – 5 PROTI – 5 SE ZDRŽELO   
Návrh nebyl přijat. 
 
V 18.15 hodin vyhlásit ST 10 minutovou přestávku. 
V 18.25 hodin pokračoval ST v řízení zasedání. 
 
 
 
ad 16. Informace z výborů 
KV - pí Jachymiáková – z důvodu nepřítomnosti předsedy kontrolního výboru bude zpráva 
podána na příštím ZM. 
FV, Ing. Kouřil – o prázdninách se výbor nescházel. 
Osadní výbor Bedřichovice -  p. Vavro nepřítomen z důvodu čerpání řádné dovolené. 
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ad 17. Informace ST, MS, TAJ 
ST – informoval o probíhajících investičních akcích: 

- zateplování budovy MěÚ Šlapanice, Masarykovo náměstí, proběhne v průběhu 
podzimu  

- upozornil na přechodnou změnu vstupu do úřadu; vstup pro občany bude ze dvora 
po dobu výměny vstupních dveří  

- probíhá revitalizace zeleně v městském parku 
- v rámci revitalizace zeleně též probíhá odstraňování vadných stromů 
- další investiční akcí je budování obratiště na ulici Jungmannova 
- probíhá rekonstrukce ulice Karla Čapka 
- vybrán zhotovitel na akci sanace svahu ZŠ 

Dále ST pozval zastupitele na svatováclavský koncert dne 28.09.2013.  
 
MSH 

- od pondělí probíhá na MěÚ přezkum hospodaření, který provádí pracovníci Krajského 
úřadu Jihomoravského kraje 

- výsledek přezkumu je pozitivní – nebyla zjištěna žádná závažná pochybení. 
 
MSN 

- informoval o skládce  
- čistička neprodukuje zvýšené koncentrace plynu 
- technické služby Satesa provádí udržování zeleně 
- na ulici Komenského provádí Sateso úpravu chodníku 
- JSDH čerpá dotace na výzbroj hasičů 

 
TAJ 

- informoval o přípravě výstavby Paláce Trnitá 
- probíhají jednání s obcemi Mokrá-Horákov a Sivice o převedení agendy stavebního 

odboru do stavebního úřadu Šlapanice. 
 
 
 
ad 18. Diskuse členů ZM a občanů 
Ing. Pernica 

- vznesl dotaz na starostu, zda se vzdá funkce starosty v případě zvolení poslancem 
Parlamentu ČR 

ST – v případě zvolení poslancem PČR hodlá dokončit volební období 2010 – 2014 
RNDr. Tesařík 

- vznesl připomínky ke skateboardovému hřišti – neodpovídá parametrům (chybí 
provozní řád), nachází se tam hromady PET-lahví, střepů a injekčních stříkaček 

- předal ST písemnou stížnost občanů na provoz skateparku  a žádá o přiložení kopie 
k zápisu 

ST 
- skateboardové zařízení je v souladu s normou 
- nepořádek (injekční stříkačky apod.) je v šetření Policie ČR 
- Policie ČR se zaměřila na skupinu asociálních občanů  
- situace je monitorována městskou policií 

Mgr. Hanáková 
- dodala, že v případě rasistických náznaků (v souvislosti s upozorněním na chování 

asociálních občanů) je povinna Policie ČR se dostavit na základě oznámení  
Bc. Krištof  

- potvrdil, že zmíněný případ řeší Policie ČR, neboť je zde podezření na trestnou 
činnost 

- pan Joura příležitostně uklízí nepořádek ve skateparku  
p. Karásek 
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- proběhlo výběrové řízení na rekonstrukci základní školy? 
ST 

- rada města rozhodla o vítězi výběrového řízení jako zhotovitele pro stavbu „Sanace a 
zajištění sesuvného tělesa ZŠ Šlapanice“ společnost Stump-Geospol, s.r.o. 

- v současné době se čeká na uplynutí lhůty k podání námitek 
- pokud jde o energetické úspory – zatím neukončeno; komise dosud nevydala svoje 

doporučení 
p. Karásek 

- podílí se město na vysílání televize TV21? 
- existuje smlouva a kdo odpovídá za obsah? 
- každý ze zastupitelů dostává příležitost se prezentovat, což odmítl a podal svoje 

vyjádření; zatím se mu nikdo neozval 
- je možno zde vyjádřit svoje názory? 

ST 
- město nemá žádný podíl na TV21 
- je zveřejňován magazín 
- za služby na výrobu pořadů je uzavřena smlouva (magazín je sled událostí a 

kaleidoskop je monotématický program) 
 
p. Babušík 

- portrét pana Karáska může být odvysílán až po odvysílání všech zastupitelů 
Ing. Řezníčková 

- byl již dokončen testovací provoz čističky? 
MSN 

- zkušební provoz bude během několika měsíců, bylo požádáno o prodloužení 
- nejedná se o vypouštění vody z čističky; p. Jun dodal, že se jedná o dešťovou vodu 

ze silnice 
Ing. Řezníčková 

- dotázala se na využívání kamer po městě 
- ad ZŠ:   byl řešen vážný úraz vedoucí kuchyně? 
  pokračují pravidelné audity a s jakým výsledkem? 
  ředitel je nekompetentní, nemá přehled o základních povinnostech 
  proč nebyly prodlouženy smlouvy stávající obsluze bazénu? 

ST 
- všechny informace, které zachytí kamerový systém, se nedají zveřejnit 
- městská policie nemá stálou (nepřetržitou) službu; v době jejich nepřítomnosti je 

nutno se obrátit na PČR 
- žádá o písemné podání dotazů 
- ad angličtina – za účasti starosty bylo jednáno s rodiči 
- audity byly prováděny a zveřejníme je 
- sdělil, že vydáním Pohledu ODS se cítí vyvázán z dohod s ODS; bude reagovat 

později a reakci zveřejní 
MSH 

- potvrdil, že bylo vyhověno požadavku většiny rodičů, pokud jde o angličtinu 
pí Králová – tlumočila e-mail občana: 

- jaká je situace se stavbou obchodního domu TESCO 
- proč nemá městská policie zbraně a kolik máme strážníků 
- bude jezdit příští rok Seniorbus a zda nerozšíříme počet zastávek 
- požaduje vyčištění koryta potoka na ulici Dlouhá 

ST 
- ad TESCO: společnost TESCO v současné době není v dobré finanční situaci a 

v letošním roce nehodlají stavět v ČR prodejny (zřejmě i v příštím roce); byli písemně 
vyzváni, aby uvedli areál do náležitého stavu (do 30.10.2013) 

- ad MP: dle zákona není nařízeno vybavení MP zbraněmi; je to též finanční otázka; 
bude přijat 4. strážník a jsou k dispozici 2 preventisté 
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- ad Seniorbus: v případě obdržení dotace z Jihomoravského kraje počítáme 
s pokračováním provozu; o rozšíření počtu zastávek se neuvažuje 

- ad vyčištění koryta potoku: správcem je Povodí Moravy 
Ing. Mrkvica 

- poděkoval pracovníkům Satesa za úklid a požádal o častější úklid města 
- žádá RM o častější péči o skatepark (eliminovat negativní chování mládeže) 
- žádá vybudování chodníku u Skautu 
- kritizoval neúčast vedoucích odborů na druhém dni 13. zasedání ZM 
- dotázal se, zda e-mailová korespondence není relevantní, neboť nedostal od ST 

odpověď na svůj e-mail 
ST 

- prověří, zda obdržel výše zmíněný e-mail 
slečna Migdauová 

- doporučuje zařadit do kalendáře akcí na webových stránkách města termíny konání 
zasedání zastupitelstva města 

Ing. Pernica 
- dotázal se, jaké jsou plány s garážemi na ulici Ponětovská 

MSH 
- nejdříve došlo k demolici, aby se odstranil havarijní stav 
- další etapa zatím nepokračuje 

ST 
- doplnil, že garáže jsou v soukromém vlastnictví 

Mgr. Trněná 
- upozornila na nebezpečnost zastávky na ulici Kalvodova  
- doporučuje uskutečnit jednání se starosty okolních obcí o převedení zastávky na ulici 

Riegrovu 
- dotázala se na  zvýhodnění občanů, kteří se starají o pozemky města 
- připomněla řešení hluku z dálnice D1 
- KDU-ČSL měla ve volebním programu zvýšení komína Tondachu 
- upozornila na opakující se zápach ze skládky 
- poukázala na zhoršenou kvalitu stravy v jídelně – vaří se z polotovarů 

MSN 
- v případě zápachu se mohou občané přímo na něj obrátit (již dříve dal k dispozici 

svoje telefonní číslo) 
RNDr. Tesařík 

- dotázal se na vyčištění koryta 
- co vedlo vedení Satesa k zastavení odvozu struzky? 

MSN 
- zmíněná firma si nechala udělat vzorky v Německu 
- voda vykazuje vzrůstající koncentraci čpavku 

p. Zycháček 
- dotázal se, jakou dostala Mgr. Trněná odpověď z Ministerstva vnitra ČR na svoji 

stížnost k územnímu plánu 
Mgr. Trněná 

- Ministerstvo vnitra ČR postoupilo podnět k přezkoumání zákonnosti usnesení ZM 
Ministerstvu pro místní rozvoj ČR, a to postoupilo dále krajskému úřadu.  

Pozn. 
ST přečetl pasáž z výše uvedeného dopisu, který zaslalo Ministerstvo pro místní rozvoj ČR. 
 
Mgr. Trněná  

- doplnila, že nesouhlasí s postupem Zastupitelstva města Šlapanice 
p. Kopeček 

- dotázal se na již dříve projednávanou záležitost Impact Industry, zda je stejný stav 
- co znamená „částečná kolaudace“? 
- postupuje se správně při odstraňován stromů? 
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Ing. Meitnerová 
- byla zkolaudována ta část, o kterou bylo požádáno  
- stavba zatím není dokončena 

ST 
- odborná firma zpracovala projekt na odstranění vadných (nemocných) stromů  

Ing. Zmeškal 
- připomněl, že v březnu letošního roku ST sdělil, že v letáčku občanského sdružení 

Čisté Šlapanice jsou lživé informace. Proto vyzval starostu k případné schůzce. 
ST 

- souhlasí; vyzve pana Zmeškala ke schůzce. 
 
 
ad 19. Závěr 
ST ve 20:11 hodin ukončil 15. zasedání zastupitelstva města.  
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
 
Jana Jachymiáková          Ing. Ivo Kouřil 
  ověřovatel zápisu          ověřovatel zápisu  
 
 
 
 
 
 

 Ing. arch. Jaroslav Klaška 
   starosta města Šlapanice 


